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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 48 

от 31.10.2014 г. 
 

Днес, 31.10.2014 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински 

съвет се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова,  

Марин Пейчинов, Нели Маринова,Живка Великова, Ивелина Миткова, Росица 

Иванова, Радка Желева, Петър Иванов,Тюркян Мехмед, Селятин Исмаилов. 

Отсъстват: Янка Господинова. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Желяна Донева 

– заместник кмет на Община Алфатар,  Павлина Друмева – Директор на 

Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, кметове на кметства. 

Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова, приветства всички 

присъстващи: Уважаеми колеги общински съветници, уважаема г-жо Донева, 

уважаеми специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на 

кметства,  добър ден и добре дошли на днешното 48 заседание на ОбС Алфатар. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка на 

кворума.   

Колеги, към този момент отсъства г-жа Янка Господинова. На основание чл. 27, 

ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно , присъстват 10 общински съветници и 

ОбС може да взема законни решения.  Откривам днешното 48 заседание на ОбС 

гр.Алфатар. 

 На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана №12 от 2014г. съм свикала 

днешното заседание . Имате проекта на дневния ред и материалите за днешното 

заседание. 

Междувременно постъпи предложение в ОбС и на заседание в ПК  от г-жа Нели 

Маринова,  относно отмяна Решение 281/28.01.2011 г. вписано в протокол №40 от 

заседание на ОбС  проведено на 28.01.2011г./поради бездействие в продължение 

на 3  години на „ Алфа –Ток” ООД и неизпълнение на условията посочени в 

решението. / 

 Нели Маринова:Това мое предложение е съгласувано с юриста  на общината  и 

предлагам да влезе  като точка №8 в дневния ред за днешното заседание. 

 Златка Питакова: Колеги, имате ли други предложения относно проекта на 

дневния ред , или възражения относно предложението на г- жа Маринова ? 

Зачитам проекта на дневния ред с направеното допълнение:  

 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
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 1.Докладна записка с Изх.№2130/13.10.2014г. относно одобряване на 

извършените разходи за командировки в страната на Председателя на 

Общински съвет за третото тримесечие на 2014г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар  

2.Докладна записка с Изх.№2131/13.10.2014г. относно одобряване на 

извършените разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар 

за третото тримесечие на 2014г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

3.Докладна записка с Изх.№2155/14.10.2014г. относно одобряване на 

извършените разходи за погребение на Живко Георгиев Димитров от с.Алеково. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

4.Докладна записка с Изх.№2170/15.10.2014г. относно дарение на недвижим имот 

в полза на община Алфатар. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

5.Докладна записка с Изх.№2143/13.10.2014г. относно чл.18 във връзка с чл.7 и 

чл.10 от Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорни 

задължения на земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери” община 

Алфатар. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

6. Докладна записка с Изх.№2147/13.10.2014г. относно даване на съгласие за 

извършване на сеч в общински гори през 2015г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

         7. Докладна записка относно Избор на временна комисия за избор на съдебни 

заседатели към Районен съд – Силистра. 

Докладва: председателя на  ОбС Алфатар 

8.Предложение относно Отменя Решение 281/28.01.2011 г. вписано в протокол 

№40 от заседание на ОбС  проведено на 28.01.2011г./поради бездействие в 

продължение на 3  години на „ Алфа –Ток” ООД и неизпълнение на условията 

посочени в решението. / 

                                       Докладва: председателя на  ПК”Бюджет и финанси….” 

9. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Който е съгласен така предложеният  проект за дневен ред да стане дневен 

ред на днешното заседание,  моля да гласува?! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства  

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

                                          ПРИЕМА СЕ 
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РЕШЕНИЕ № 392 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1.Докладна записка с Изх.№2130/13.10.2014г. относно одобряване на 

извършените разходи за командировки в страната на Председателя на Общински 

съвет за третото тримесечие на 2014г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар  

2.Докладна записка с Изх.№2131/13.10.2014г. относно одобряване на 

извършените разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар 

за третото тримесечие на 2014г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

3.Докладна записка с Изх.№2155/14.10.2014г. относно одобряване на 

извършените разходи за погребение на Живко Георгиев Димитров от с.Алеково. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

4.Докладна записка с Изх.№2170/15.10.2014г. относно дарение на недвижим имот 

в полза на община Алфатар. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

5.Докладна записка с Изх.№2143/13.10.2014г. относно чл.18 във връзка с чл.7 и 

чл.10 от Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорни 

задължения на земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери” община 

Алфатар. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

6. Докладна записка с Изх.№2147/13.10.2014г. относно даване на съгласие за 

извършване на сеч в общински гори през 2015г. 

Докладва: кмета на Община Алфатар 

         7. Докладна записка относно Избор на временна комисия за избор на съдебни 

заседатели към Районен съд – Силистра. 

Докладва: председателя на  ОбС Алфатар 

8.Предложение относно Отменя Решение 281/28.01.2011 г. вписано в протокол 

№40 от заседание на ОбС  проведено на 28.01.2011г./поради бездействие в 

продължение на 3  години на „ Алфа –Ток” ООД и неизпълнение на условията 

посочени в решението. / 

9. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА:  Докладна записка относно одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет за 

третото тримесечие на 2014г.  Давам думата на г-жа Нели Маринова за становище 

на ПК”Бюджет и финанси….”. Заповядайте, г-жо Маринова! 

Нели Маринова председател ПК „ Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, 

Местно самоуправление, ….. „: Благодаря Ви , г-жо Питакова! В ПК „ Бюджет, 

Финанси, Нормативна уредба, Местно самоуправление, …..” беше разгледана 

обстойно  и коментирана  докладната записка и  приложение № 2. Становището 

на  комисията е  да бъдат приети разходите в  така предложеният им вид. 
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  Златка Питакова : Колеги, зачитам основанието: 

 На  основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общинския съвет да вземе следното: 

РЕШЕНИЕ № 393 

 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от Председателя 

на Общински съвет Алфатар – г-жа  Златка Питакова за третото тримесечие на 

2014 г., съгласно Приложение №2. 

Колеги, преминаваме към гласуване. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

                                              РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова:Благодаря Ви колеги! Преминаваме към втора точка от 

дневния ред.  

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Кмета на Община Алфатар за третото 

тримесечие на 2014г. Давам думата на председателя на ПК „Бюджет и 

финанси….” г-жа Нели Маринова . 

Нели Маринова: Благодаря Ви, г-жо Питакова! Докладна записка относно 

одобряване на извършените разходи за командировки в страната на Кмета на 

Община Алфатар за третото тримесечие на 2014г. На основание чл.8, ал.4 от 

Наредбата за командировките в страната е изготвен  писмен отчет за получените 

командировъчни пари от кмета на общината за третото тримесечие на 2014 г. / 

Приложение №1 / - неразделна част от докладната записка. 

 Становището на комисията е: Одобрява    направените разходи за командировки 

в страната на Кмета на Община Алфатар за третото тримесечие на 2014г.  

Златка Питакова:Колеги, имате ли въпроси ?  Зачитам предложението за 

решение:  

На  основание чл.21 от ЗМСМА и чл.8, ал.4 от Наредбата за командировките в 

страната, предлагам Общинския съвет да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 394 

 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от 

Кмета на Община Алфатар – г-жа  Йорданка  Узунска  за  третото тримесечие  

на    2014 г., съгласно Приложение №1. 

Колеги, преминаваме към гласуване. 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” –0. 
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Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов                 за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева                  за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно одобряване на извършените разходи 

за погребение на Живко Георгиев Димитров от с.Алеково. 

Златка Питакова: Заповядайте, г-жо Маринова за становище на постоянната 

комисия „ Бюджет и финанси…..”. 

Нели Маринова: Благодаря Ви, г-жо Питакова! Комисията разгледа докладната 

записка на заседание. Спазена е нормативната уредба и общинска администрация 

се ангажира с погребението на Живко Георгиев Димитров, междувременно  от 

предоставените документи се вижда, че той няма близки. Становището на  ПК „ 

Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, Местно самоуправление, ….. „е : 

Одобрява извършените разходи. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги!  

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА, чл.124 от ЗПФ ,чл.50  от Наредба за 

условията и реда за съставяне на тригодишна бюджетна прогноза за местните 

дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на 

общинския бюджет на Община Алфатар и ФО №1/28.01.2014 г. на Министерство 

на финансите, предлагам Общинския съвет да вземе следното: 

Р Е Ш Е Н И Е: № 395 

 

1.Одобрява извършените разходи за погребение на лицето Живко Георгиев 

Димитров от с.Алеково в размер на 180,00 /сто и осемдесет/ лева.  

2.Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  актуализация 

по бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 
Колеги, преминаваме към  гласуване: 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Следва точка четвърта от дневния ред. 
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ТОЧКА ЧЕТВЪРТА:  Докладна записка относно дарение на недвижим имот в 

полза на община Алфатар. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов, председал ПК „ 

Общинска собственост, Устройство на територията, Пътна и селска мрежа, 

Благоустройство” към Общинския съвет гр. Алфатар за становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви, г-жо Питакова! На заседание на ПК беше 

разгледана тази докладна записка. Присъства и собственика Орхан Илмиев 

Мехмедов / дарителя/, който обясни какво е предизвикало това дарение.Варианта 

е или да се отчужди или да се дари този парцел. Обяснено ни беше, че  при 

дарение процедурите са по бързи и предвид намерение за  строеж, собственикът е 

предприел дарение. Становището на комисията е: Приемаме предложеното ни 

решение от общинска администрация за решение на днешната сесия. 

Симеон Тодоров – кмет на с. Кутловица: В с. Кутловица  ще има тепърва 

такива проблеми и ще трябва да се решават. Цяла улица с номера се оказа 

незаконна  по новият план. Идват хора – единият има да взема от другия ,другият 

да дава и така нататък. 

Нели Маринова: Хората не са виновни. 

Радка Желева: Конкретно случай по случай трябва да се изяснява. 

Златка Питакова:  Колеги,имате ли въпроси , зачитам предложението за 

решение. 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.34, ал.3 от Закона за общинската 

собственост, във вр. с  чл.9 от  Наредбата за реда за придобиване,  управлениe и 

разпореждане с имоти и вещи общинска собственост и постъпило заявление за 

дарение, предлагам Общински съвет да вземе следните :  

 

Р Е Ш Е Н И Е: № 396 

1. Дава съгласие за приемане на  440(четиристотин и четиридесет) кв.м. с 

предназначение - за улица, находящи се по западната улична регулационна линия 

на УПИ I35, кв.15 и 240 (двеста и четиридесет) кв.м., с предназначение за 

озеленяване, разположени в западната част от уличната регулация на УПИ I35, 

кв.15, по регулационния план на с.Кутловица, общ.Алфатар, целият с площ от 

3450 кв.м., собственост на „БЕРХЕЛ” ЕООД, представлявано от Орхан Илмиев 

Мехмедов, съгласно приложения нотариален акт с №35, том I, рег. №334, дело 

№13 от 2013г., вписан в Службата по вписвания с вх.рег.№120 от 10.01.2013г., 

акт.40, том I, дело 38/2013г., партидна книга том:2786 от 10.01.2013г.  

2. Възлага на кмета на Общината да извърши по следващите процедури по 

приемане на дарението съгласно чл.34, ал.3 от ЗОС, във вр. с  чл.9 от 

НРПУРИВОС.  

Колеги, преминаваме към гласуване: 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 
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Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова отсъства 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Към заседанието в 14,20 часа се 

присъединява и г-жа Янка Господинова. Преминаваме към точка пета от 

дневния ред.  

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка  относно чл.18 във връзка с чл.7 и чл.10 от 

Наредба за стопанисване, управление и спазване на договорни задължения на 

земеделски имоти от общински фонд „Пасища и мери” община Алфатар. 

Марин Пейчинов: Това  беше докладната записка, която беше обсъждана най- 

много на заседание на ПК. Накрая стигнахме до предложението на г–жа  Янка 

Господинова за увеличаване  на цената на декар в т.5.1 и т.5.2.  Това , което ни 

беше предложено от общинска администрация  в докладната записка е: 

Т. 5. Определя за 2015г. годишен наем за декар за предоставени за ползване 

площи от общинския фонд, както следва: 

5.1.). за площ по чл.10,ал.3 от наредбата - 2.00(два) лв./дка; 

5.2.). за площ по-голяма от посочената в чл10, ал.3 от наредбата - 4.00(четири) 

лв./дка. 

Предложението на г-жа Янка Господинова  относно  т. 5.1  да стане  6  лв./дка и  

т.5 .2  - 10 лв./дка. 

Какво прави общината за пасищата и как  се грежи за тяхното поддържане? Някой 

от общината знае ли какви мерки се предприемат  по чл.15 от Наредбата за 

стопанисване , управление и спазване на договорните задължения, на земeделски 

имоти от общинския фонд ”Пасища и мери” ? Общината трябва да знае какво се  

прави в тези пасища. В тази наредба е описано  какво трябва да прави общината, в 

чл.15 ал.2 . 

Иван Енчев:  Всяка година  сме Ви предоставяли информация, съгласно чл.4 от 

наредбата за стопанисване и управление ......на земеделски имоти от общинския 

фонд «Пасища и мери». Общината не дава информация на наемателите кой от 

слоевите е допустим или недопустим, защото нямаме тази информация.Те ,сами 

се информират. 

Марин Пейчинов: Приходите от дейността се разходват  за …/какво/? Общината 

има приходи от тази дейност. Бихме искали да ни покажете какво сте направили, 

какви мероприятия  прави общината с приходите от пасищата? Тази Наредба е 

вменила много неща. Трябва да се знае какви мероприятия трябва да се 

извършват  от общината , за да  попадат пасищата в  допустим слой. Надяваме се  

общината да ни предостави тази информация в отчета си. Предлагам таксите за 

2015 г. да се предложат на гласуване. 

Нели Маринова:  Тъй като на заседанието в ПК „Общинска собственост, 

Устройство на територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство”  се гледаше 

социалния ефект   от тази докладна записка. ПК  „ Бюджет, Финанси, ….. „, 
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задаваме въпроса: Каква цена гоним? Кой е действителния ползвател и имаме ли 

ясна визия как да си управляваме собствеността? Хората си получават субсидиите  

и не бива да се тълкува увеличаването на таксите, като изнудване. 

Марин Пейчинов: От казаното на г-жа Нели Маринова разбирам, че поддържа 

предложението на г-жа Янка Господинова за увеличаване на таксите. 

           Живка Великова: Искам  справка от г-н Енчев  на лицата и фирмите с  които са 

сключени договори. Ако може и парцелите? Пасищата и мерите на  

фотоволтаиците ги очертава лице и взема  субсидии за тях. Общината направили 

си труда да разбере, какво се случва с  останалите  пасища и  мери?   Има хора, 

които с представяне на лична карта ползват субсидии за   пасища и мери.  

           Желяна Донева: Вие сте по веща, но без договор  не мисля, че може да се 

ползват. 

           Янка Господинова: Г- н Енчев да направи справка . 

Желяна Донева: Ако г-н Енчев може да направи справка за 10 -15 минути, да 

прецени и да я направи. 

Радка Желева: Нека кметовете изкажат своето мнението относно ползването на 

мери и пасища по населени места. 

Иван Захариев-кмет на с. Алеково: Желанието на хората да  наемат пасища 

премина. Останаха определени хора, които знаят кои са допустимите слоеве и се 

възползват от ниската цена. Поддържам мнението на г-жа Янка Господинова за 

увеличение  наема на декар. 

Димо Василев – кмет на с. Васил Левски: Има изисквания  за да кандидатстват 

,и те трябва да се спазват.И при нас няма много желаещи животновъди ,защото ги 

санкционираха преди няколко години и сега ги е страх.  

Златка Питакова:  Пасищата, които не са в  допустим слой може ли да вземем 

решение  и да ги предоставим  за ползване за повече от 1  година? 

 Колеги , има предложение от г-жа Нели Маринова за 15 мин.  почивка, докато г-н 

Енчев направи исканата справка.Почивка от 14.45 часа. 

Златка Питакова: Колеги продължаваме заседанието, сега е 15.00 часа. Г-н Иван 

Енчев предостави справки от регистъра за сключени договори. 

Иван Енчев: Това  са актовете на фотоволтаиците.  А това   всичко е  общия 

парцел / показва скица и разяснява по нея/.  

Златка Питакова: Колеги, ако сте разгледали справката,  имате ли въпроси?  

Радка Желева: Тази информация трябва да се разгледа  по спокойно и по 

внимателно. Относно цената след като разбрах размера на субсидиите  и въпреки, 

че на заседание на ПК гласувах „за” докладната записка  предоставена от 

общинска администрация , се наложи да променя мнението си сега. 

Живка Великова: Тази година се очаква  с  4 -5  лв. повишаване размера на 

субсидиите / например, ако субсидията е 30 лв.   ще се прибави към нея още  4- 5  

лв./. 

Нели Маринова: Животновъдите, които нямат договори какво правят? 

Иван Захариев – кмет на с. Алеково: Пасът си животните без да плащат. 

Радка Желева:  По мое време / когото бях кмет/  животновъдите  заедно с 

общината поддържаха  пасищата и си правеха и ремонти на чешмите.В момента 

нямам наблюдение какво се случва. 

Симеон Тодоров- кмет на с. Кутловица: Въпросът с водата е много сериозен . 

Няма пари и не може да се поддържат чешмите. Не е липса на контрол. 
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Златка Питакова: Имаше предложение от г-жа Янка Господинова относно  

докладната записка: в Т. 5.1. за площ по чл.10,ал.3 от наредбата - 2.00(два) лв./дка-  

да стане  6.00 лв.на декар. 

Т.5.2.). за площ по-голяма от посочената в чл10, ал.3 от наредбата - 4.00(четири) 

лв./дка -  да стане  10,00 лв.на декар. Ако няма други предложения подлагам на  

гласуване направеното предложеното. 

Марин Пейчинов: Не съм съгласен с това предложение. Имам предвид дребните   

стопани. Направил съм си труда да разбера как правят останалите общини.  

Общината предоставя безвъзмездно ползването на пасища на животновъдите с 

цел удовлетворяване желанието и волята на всички, които отглеждат животни , 

защото и те доста намаляха. 

Нели Маринова: Знаем какво правят другите общини които имат общински 

предприятия – вземат си субсидиите и имат средства за ремонт на чешми , 

поддръжка на пасищата и други разходи. 

Живка Великова:Давам пример :  от  35  лв . ще извадим наем  6  лв., остават 29  

лв . , от тях за почистване  10 -12  лв. и пак остават  пари и за наемателя/ 

животновъда/. 

Златка Питакова: Колеги, предлагам да гласуваме предложението на г- жа 

Господинова: 

В т. 5.1. за площ по чл.10,ал.3 от наредбата - 2.00(два) лв./дка от докладната 

записка -  да стане  6.00 лв.на декар . 

Т.5.2.). за площ по-голяма от посочената в чл10, ал.3 от наредбата - 4.00(четири) 

лв./дка от докладната записка -  да стане  10,00 лв.на декар . 

Който е съгласен , моля да гласува: 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов против Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

Приема се. 

Колеги , зачитам цялото решение с направените промени в т.5,1 и т.5,2. 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и във връзка с чл.7 и чл.10 от Наредба за 

стопанисване, управление и спазване на договорни задължения, на земеделски 

имоти от общински фонд ”Пасища и мери” община Алфатар ,/с направените 

промени в т.5,1- 6,00 лв. /дк. и т.5,2-10 лв./дк. /, предлагам Общински съвет да 

вземе следното : 

Р Е Ш Е Н И Е: № 397 

 

1.Ползването на пасищата се осъществява чрез заплащане на годишен наем 

за декар за предоставени за ползване земеделски имоти от общинския фонд 

”Пасища и мери”; 
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2. Годишното ползване на земеделските имоти от общинския фонд ”Пасища 

и мери” е за срок от 1(една) календарна година(01.01 - 31.12.2015 г.); 

3. Земеделски имоти от общинския  фонд ”Пасища и мери” се предоставят 

за ползване на собственици на селскостопански животни (физически и 

юридически лица,сдружения,) с постоянен и настоящ адрес в съставните селища  

на община Алфатар със Заповед на кмета на Община Алфатар; 

4. Приема годишен план за ползване за 2015 г. на земеделските имоти от 

общинския фонд ”Пасища и мери” по землища и местности съгласно Приложение 

№1; 

5. Определя за 2015г. годишен наем за декар за предоставени за ползване 

площи от общинския фонд, както следва: 

5.1.). за площ по чл.10,ал.3 от наредбата - 6.00(шест) лв./дка; 

5.2.). за площ по-голяма от посочената в чл10, ал.3 от наредбата - 10.00(десет) 

лв./дка. 

6. Минимално определени постоянно затревени площи(пасища,мери) при 

пасищно и оборно пасищно отглеждане на животни през 2015г. от рода на ЕРД, 

ДРД и еднокопитни, както следва: 

6.1.). 1 бр. животно от рода на ЕДР(едър рогат добитък) - говеда 

- 1 бр.възрастно животно(на възраст над 24 месеца) - 5 дка; 

- 1 бр. младо животно(на възраст от 6 до 24 месеца) - 2 дка; 

- 1 бр. подрастващо животно(на възраст от 2 до 8 месеца) - 1дка. 

6.2.). 1 бр.животно от рода на ДРД(дребен  рогат добитък) – овце, кози - 0,5дка. 

6.3) 1 бр.животно от рода на еднокопитните - 5дка. 

7. Такса за временен престой на животни до 150 дни, както следва: 

- До 30 дни 10,00(десет ) лв./декар; До 60 дни – 20,00 (двадесет) лв./декар. 

- До 120 дни 40,00(четиридесет ) лв./декар; До 150 дни -50,00(петдесет) лв./декар. 

8. Запазва размера на таксите по тарифите по чл.27, ал.2. от Наредбата - 

Приложение №2 

9. Възлага на кмета на община Алфатар да проведе процедура за определяне 

на наематели на земеделски имоти от общинския фонд ”Пасища и мери”, 

съгласно раздел ІІІ от Ред и условия за отдаване на земеделски имоти от 

общинския фонд ,,Пасища и мери” от Наредба за стопанисване, управление и 

спазване на договорни задължения на земеделски имоти от общински фонд 

,,Пасища и мери”, община Алфатар (приета с Решение № 30 от 

29.02.2008г.Общински съвет Алфатар, изм. и доп. с Решение №168 от 25.01.2013 г  

Колеги, преминаваме към гласуване. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов против Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка шеста от 

дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка  относно даване на съгласие за извършване 

на сеч в общински гори през 2015г 

Марин Пейчинов: На заседание на ПК дадохме съгласие, предвид 

предоставената ни докладна записка. Беше обсъдена обстойно на заседанието на 

ПК,  приложената документация. Това е един от добрите източници на доходи  за 

общината. Становището на  ПК „Общинска собственост, Устройство на 

територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство” е:  Приема така  

предложеното решение на общинска администрация. 

Янка Господинова: Становището на ПК “Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на гражданите, 

Етноси” към Общинския съвет гр. Алфатар е : „ за”. 

Нели Маринова: Становището на ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, 

Местно самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, 

Приватизация и предприватизиционен контрол”  е : „за”. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! 

          На основание чл.21, ал.1,т.8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.7 Наредба за условията и реда за възлагане 

изпълнението на дейности в горските територии - държавна и общинска 

собственост, и за ползването на дървесина и недървесни горски продукти (обн., 

ДВ, бр. 96/2011 г., изм. и доп., бр. 90/2012 г.) предлагам Общински съвет Алфатар 

да вземе следните: 

РЕШЕНИЕ: 398 

 

1. Одобрява годишен план по образец за ползването на дървесина от горските 

територии на община Алфатар за 2015г.  

2. Дава съгласие да бъде извършена сеч през 2015г. на акациеви насаждения и 

келяв габър в общински гори, съгласно одобрения ЛУП 2011-2021 и ГСП на 

следните ОТДЕЛИ/ПОДОТДЕЛИ: 

№ 

по 

ред 

Отдел, 

подотдел 

Площ - хощ ---- Площ/ха 

- (ha) 
Землище Местност 

Дървес

ен вид 

АОС  

№, дата, год. 

1 2 3 4 5 6 7 

1 
398 - щ 

2.1 

гр.Алфатар ПЯСЪКА -

могилите 

акация 

280/27.01.2011г. 

2 
398 – а1 

0.7 

гр.Алфатар ТРИТЕ 

ЛОКВИ 

акация 

289/27.01.2011г. 

3 464 – ж 
2.2 

гр.Алфатар КЪЗЪЛДЖИК акация 279/27.01.2011г. 

4 464 – з 
10.2 

гр. Алфатар КЪЗЪЛДЖИК акация 278/27.01.2011г. 



 12 

5 298 - к 
3.2 

с. В. Левски ГОРА акация 24/31.01.2011г. 

6 296 - н 
1.9 

с. В. Левски ГОРА акация 21/31.01.2011г. 

7 
337 - л 

1.7 

с. Кутловица МЕРАЛАЙКА келяв 

габър 

23/26.02.2013г. 

8 337 - м 
2.2 

с. Кутловица МЕРАЛАЙКА акация 23/26.02.2013г. 

 Общо: 24.2     

3. Възлага на кмета на Общината да извърши подготвителни действия на 

процедура  по възлагане на извършване на сеч в отдели/подотдели по т.1, 

съгласно Наредба №8 от 5 август 2011 г. за сечите в горите (Обн. - ДВ, бр. 64 

от 19.08.2011 г.; изм. и доп., бр. 63 от 16.07.2013 г., в сила от 16.07.2013г.) 

и да възложи изготвяне на проект на годишен план на  одобрените отдели, 

маркиране на същите за изясняване на реално съществуващата на терена 

маса(кубатура). 

Колеги, преминаваме към гласуване. 

 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка седма от 

дневния ред. 

ТОЧКА СЕДМА : Докладна записка относно Избор на временна комисия за 

избор на съдебни заседатели към Районен съд – Силистра. 

Златка Питакова: Докладната записка беше разгледана в   ПК „Бюджет, 

Финанси, Нормативна уредба, Местно самоуправление, Икономическа и 

инвестиционна политика, ……….” и  ПК „Общинска собственост, Устройство на 

територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство”. Постъпиха предложения 

за  председател и членове на  Временната комисия за избор на съдебни 

заседатели. Златка Тончева Питакова - председател ОбС и                  

председателите на ПК: 

1. Нели Маринова Маринова 

2. Марин Тодоров Пейчинов 

3. Росица Великова Иванова 

4. Янка Стоянова Господинова 

5. Радка Георгиева Желева 

Други предложения , колеги? 

Нели Маринова: В ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, Местно 

самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, ……….” беше 
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разгледана докладната записка и нашето предложение  е Временната комисия да 

включва: Председател: Златка Тончева Питакова – председател ОбС и за членове  

председателите на ПК. 

Предложихме за по- голямо разгласяване, за да  има по голям  избор на съдебни 

заседатели да се обяви съобщение в сайта на общината , общинското табло и др . 

Становището на ПК „Бюджет, Финанси, Нормативна уредба, Местно 

самоуправление, Икономическа и инвестиционна политика, …..”  е : „за”това 

предложение. 

Златка Питакова: Съобщение е обявено, г-жо Маринова.  Колеги, моля за 

вашите становища! 

Янка Господинова: Становището на ПК “Здравеопазване, Социални дейности, 

Трудова заетост, Икономика, Околна среда, Предложения на гражданите, 

Етноси” към Общинския съвет гр. Алфатар е : „ за”това предложение. 

Марин Пейчинов: Становището на  ПК „Общинска собственост, Устройство на 

територията, Пътна и селска мрежа, Благоустройство”също  е: „ за”. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, и във връзка с чл.5 ал.1, т.1 от 

Правилника за организацията и  дейността на ОбС Алфатар,неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация  предлагам ОбС – Алфатар да 

вземе следното : 

РЕШЕНИЕ: 399 

1. Избира Временна комисия за избор на съдебни заседатели за Районен съд – 

Силистра, мандат 2015г. -2019 г. както следва: 

          Председател: Златка Тончева Питакова  

          Членове: - председатели на ПК 

1. Нели Маринова Маринова 

2. Марин  Тодоров Пейчинов 

3. Росица Великова Иванова 

4. Янка Стоянова Господинова 

5. Радка Георгиева Желева 

Колеги, преминаваме към гласуване. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка осма от 

дневния ред. 

ТОЧКА ОСМА: Относно Отмяна Решение №281 от 28.01.2011г. на ОбС 

Алфатар.  

Златка Питакова: Колеги , предложението по тази точка дойде от г-жа Нели 

Маринова на 29.10.2014г. и сега и давам думата. 
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Нели Маринова: На заседание на ПК обсъждахме и взехме решение  да бъде 

отменено Решение 281/28.01.2011 г на ОбС – Алфатар. Стана ясно, че „ Алфа –

Ток” ООД е бездействало в продължение на 3  години  със заявяването  и 

получаването на виза за изготвяне на ПУП. Междувременно влиза  в сила 

промяна на ЗОЗЗ( ДВ бр.39 от 20.05.2011г), където на основание чл.23, ал. 1 и ал. 

3, изграждането на обекти за производство на ел.енергия от фотоволтаични 

системи се допуска върху неполивни земеделски земи от пета до десета 

категория. Видно от представените актове за общинска собственост, че четирите 

ПИ от общо шестте са трета  и четвърта категория. Също така видно от 

проведената дискусия, че  „ Алфа –Ток” ООД на практика не разполага с  никакъв 

капацитет да осигури финансиране на подобен проект  и крайният извод  е – да  

вземем решение за  отмяна на Решение 281/28.01.2011 г. на ОбС – Алфатар за да 

освободим 1500 декара „Мери и пасища „ и да се отдадат на  животновъдите от 

общината. 

Желяна Донева: Становището на юриста е, че Решение № 281/28.01.2011 г. 

прието с протокол №40/28.01.2011 г на ОбС - Алфатар може да бъде отменено с 

друго решение на Общински съвет, тъй като условията посочени в решението не 

са изпълнени. Предвид липсата на изпълнение на решението от страна на „Алфа – 

Ток” ООД от 28.01.2011 г, както  и липсата на подписан договор за учредяване 

право  на строеж върху имотите предмет на решението, същото няма правни 

пречки да бъде отменено. Имотите ще могат  да се ползват съобразно 

предназначението им. 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! 

На основание чл. 21, т.9 и т. 24 от ЗМСМА предлагам ОбС – Алфатар да вземе 

следното: 

РЕШЕНИЕ: 400 

1. Отменя Решение 281/28.01.2011 г. вписано в протокол №40 от заседание на 

ОбС  проведено на 28.01.2011г./поради бездействие в продължение на 3  години 

на „ Алфа –Ток” ООД и неизпълнение на условията посочени в решението. / 

Колеги, преминаваме към гласуване. 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 11; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви, колеги! Преминаваме към точка девета от 

дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: Колеги,  в ОбС – Алфатар постъпи жалба от ЕТ „ Хари -3 – 

Харалан Хараланов” със седалище и адрес на управление с. Калипетрово, общ. 

Силистра – в качеството си на превозвач по смисъла на Закона за автомобилните  
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превози. Жалбата е против  Решение 355 от протокол №47/27.06.2014 г. на ОбС – 

Алфатар за провеждане на конкурс за обществен превоз на пътници с автобус  по 

автобусни линии от областна транспортна схема от квотата на Община Алфатар. 

Решението ни е определено, като  цитирам: „ нищожно , поставено при 

съществено нарушение на закона, в условията на евентуалност – неправилно, 

незаконосъобразно, поставено в нарушение на административно 

производствените правила, в противоречие с материално правните разпоредби и 

несъответствие с целта на закона и като такова следва да се отмени.” Нарушили 

сме Наредба 2 от 15.03.2002 г. на министъра на транспорта и съобщенията и  

Закона за обществените поръчки. 

Нели Маринова: Не съм се запознала с Наредба 2 от 15.03.2002 г., но става ясно, 

че оспорват и оборудването на автобуси за инвалиди. Критериите са 

незаконосъобразни?! Притеснението на общинска администрация е, че няма да се 

появи друг превозвач, защото  ЕТ „ Хари -3” се наложи по най- наглия начин на 

пазара. 

Янка Господинова: Предлагам да не си отменяме решението. Имам наблюдения, 

че в събота и неделя няма автобус. В автобуса се тъпчат повече хора от 

допустимото. Пътуваме на студено и некомфортно. 

Златка Питакова: Някой от общинска администрация правил ли е  опит да се 

свърже с друг превозвач? 

Желяна Донева: Това е конкурс. Открита е процедура за конкурс.  Спазили сме 

всички изисквания  по  НАРЕДБА № 2 от 15.03.2002 г. ЗА РЕДА И УСЛОВИЯТА ЗА 

УТВЪРЖДАВАНЕ НА ТРАНСПОРТНИ СХЕМИ И ЗА ОСЪЩЕСТВЯВАНЕ НА ОБЩЕСТВЕНИ 

ПРЕВОЗИ НА ПЪТНИЦИ С АВТОБУСИ.   До  9,00 часа на 31.10.2014 г. беше приема на 

документи. Такива не са постъпили. Опасенията ми са, че може и да нямаме 

превозвач. Да не стане така да останем  без транспорт? 

 

 

Благодаря Ви колеги! Поради изчерпване на дневния ред 

председателят на ОбС - Златка Питакова закри редовното заседание на 

ОбС в 15.40 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Иванка Жекова/ 
 


